
BÆRUM KOMMUNE
POLITISK SEKRETARIAT

MØTEPROTOKOLL

KOMMUNESTYRET
15.12.2021 kl. 18:00 - 22:30

Dato: 16.12.2021

På grunn av Covid -19-situasjonen behandles møtet som fjernmøte via Microsoft Teams i medhold 
av § 3-16 i Bærum kommunes reglement for folkevalgte organers virksomhet, jf. kommuneloven § 
11-7. Møtet blir streamet slik at allmennhetens tilgang til møtet er ivaretatt.

Møteleder: Parti
Lisbeth Hammer Krog H

Følgende medlemmer møtte: Parti
Bjørn Martin Johnsen Ap
Kari Brodin Seljelid Ap
Kjell Maartmann-Moe Ap
Lina Parvizian Ap
Reidar Kleppe Ap
Wasim Zahid Ap
Ida Ohme Pedersen Frp
Jan Mauritz Thalberg Jr. Frp
Petter K. Melsom Frp
Asbjørn Nilsen H
Dag Egil Strømme H
Elisabeth Hegg Gjølme H
Elizabeth Kathleen Hodges Dale H
Haakon Kvenna Veum H
Haakon Sandven H
Hilde Solberg Øydne H
Lisbeth Hammer Krog H
Mads Gram Rygg H
Maria Barstad Sanner H
Mikkel Mørch Sollie H
Morten Dahl-Hansen H
Morten Skauge H
Odd Reidar Øie H
Ole Kristian Udnes H
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Sebastian Lundahl Otterhals H
Sigrid Barstad Sanner H
Siw Wikan H
Tone Strand Molle H
Torill H. Heggen H
Elisabeth Fremstad Aukrust KrF
Cristin Xiaojun Liu MDG
Hans Rugset MDG
Ingri Zeiner-Henriksen MDG
Kim Erik Zimmer MDG
Nikki Schei MDG
Kjell-Ole Heggland PP
Stein Stugu R
Finn Hebbe Johnsrud Sp
Ragnar Molland Sp
Anita Malmer Solli SV
Eirik Trygve Bøe V
Frank Roland V
Johan Malvik V
Wenche Steen V
Øystein Goksøyr V

Følgende medlemmer hadde gyldig forfall: Parti
Elisabeth Nesset Ap
Ola H. Borchgrevink Pedersen Ap
Torbjørn Espelien Frp
Frigg Winther Rugset H
Mathias Opdal Weseth H
Dina Knudsen SV

Følgende varamedlemmer møtte: Parti
Abdulqader Karimi Ap
Johannes Kiese 
(for Marianne Rieber-Mohn (Ap) under behandling av sak 
151/21)

Ap

Marianne Rieber-Mohn Ap
Harald Pedersen Frp
Bjørn Røtnes H
Johan Ratvik H
Kjersti Marie Stensrud SV

Antall representanter: 51

Per Arne Nyberg
Kontrollutvalgets leder

Fra administrasjonen Tittel
Geir B. Aga Kommunedirektør
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SAKSLISTE

Saksnummer Sakstittel
138/21 Godkjenning av protokoll

139/21 Nadderud stadion – Forankring etter konseptfase og 
beslutning om igangsettelse av planleggingsfase (BP2) 
- tilleggsutredning

140/21 Lysaker stasjon, Fornebubanen  - detaljregulering - 2. 
gangs behandling

141/21 Delområde Fornebuporten - endring av 
områderegulering for metrotrasé Fornebu - Lysaker  - 
2. gangs behandling

142/21   Endring av reguleringsplan for Emma Hjorth området 
- 2. gangs behandling

143/21 Utbyggingsavtale Kleivveien Nord Bekkestua – vedtak

144/21 Michelets vei 55 (tidl. Holtet 27) - detaljregulering - 2. 
gangs behandling

145/21 Bosetting av flyktninger 2022

146/21 Centro Asistencial Noruego SLU (CAN) alternative 
modeller for videre drift

147/21 Valg av løsning for ungdomsskolekapasitet i vestre og 
midtre Bærum - tilleggsutredning

148/21 Kommunedirektørens rapportering på oppfølging av 
Kommunestyrets vedtak fom 1. juni tom 31. oktober 
2021

149/21 Planlagte politiske saker 1. halvår 2022

150/21 Årsplan for kontrollutvalget 2022

151/21 Rapport - eierskapskontroll samfunnssikkerhet og 
beredskap for Bærum kommune (Kontrollutvalget)

152/21 Referatsaker

153/21 Henvendelser og innspill
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Sak 138/21: Godkjenning av protokoll

Forslag til vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 01.12.2021 godkjennes slik den foreligger. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Enstemmig godkjent.

KST - 138/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 01.12.2021 godkjennes slik den foreligger. 

Sak 139/21: Nadderud stadion – Forankring etter konseptfase og 
beslutning om igangsettelse av planleggingsfase (BP2) - tilleggsutredning

Formannskapet-15.12.2021-277/21
Innstilling:
Nadderud stadion - Forankring etter konseptfase og beslutning om igangsettelse av 
planleggingsfase (BP2) - tilleggsutredning vedtas med de tillegg/endringer som 
fremkommer av behandlingen av saken:

1. KD gis fullmakt til å igangsette planleggingsfase for alternativ 2c. KD gis fullmakt til 
å utlyse totalleveranseavtale. Resultatet fremlegges for politisk behandling før 
beslutning/kontraktsinngåelse.

2. Kommunedirektøren bes vurdere hvilke behov kommunen selv vil ha for lokaler til 
kommunale tjenestesteder eller andre funksjoner som kan være aktuelle å legge til 
nye Nadderud stadion. Kommunedirektørens vurdering skal fremlegges for politisk 
behandling, før totalleveranseavtale utlyses og inngås.

3. Stadionnavnet selges til en kommersiell samarbeidspartner og Bærum kommune 
skal sikres en andel av inntektene.

4. I forbindelse med valg av entreprenør innledes dialog med Enova med sikte på å 
oppnå tilskudd til valg av innovative energi- og klimaløsninger.

5. Nye Nadderud stadion skal reserveres minimum fire helger i året til arangementer 
for breddeidrett, lokale kulturaktører, lokalt næringsliv og/eller frivilligheten.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Fellesforslag Ap, MDG, V, Sp 

Forslag 1:
• Kommunedirektøren legger til grunn alternativ 3A for nytt stadion på eksisterende 
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plassering. Stadion planlegges med 6000 sitteplasser med mulighet for utvidelse til 8000 
sitteplasser
• Netto investeringsramme settes med øvre tak til 420 millioner kroner.

Forslag 2:
• Nye Nadderud stadion skal bygges og drives klima- og miljøvennlig, i tråd med 
kommuneplanens samfunnsdel.
• De beste klubblagene fra Bærum på herre- og damesiden skal ha prioritet til å spille 
kampene sine på Nye Nadderud stadion. Det utarbeides kriterier for hvordan 
prioriteringene skal skje.

Forslag 3:
• Plasseringen av stadion og treningsbaner må ikke være til hinder for bygging av 
tennishall med 4 innendørs tennisbaner og minst 1, helst 2 utendørs tennisbaner i 
nordøstre hjørnet av Nadderud idrettspark.

Forslag fremmet av Stein Stugu, R
1) Nadderud stadion bygges ut med kapasitet til 8000 tilskuere med utgangspunkt i 
alternativ 3A
2) Om mulig styres utbygging slik at fotball på elitenivå kun må flytte en sesong. 
Realisering evt. med etappevis utbygging
3) Nåværende bane mot Gml. Ringeriksvei (Tobbebanen) vurderes på ny som mulig 
erstatningsarena en sesong.

Forslag fremmet av Eirik Trygve Bøe, V
Det legges inn som et rekkefølgekrav at det skal være en fullt ut funksjonell skatepark i 
hele anleggsperioden, uavhengig av hvilket alternativ som blir vedtatt.

Votering:
Fellesforslag Ap, MDG, V, Sp fremmet av Kjell Maartmann-Moe (Ap) fikk 20 stemmer 
(8Ap, 5MDG, 5V, 2Sp) og falt.
Eirik Bøes forslag fikk 20 stemmer (5V, 8Ap, 5MDG, 2SV) og falt.
Stein Stugus forslag fikk 2 stemmer (R, Pp) og falt.
Innstillingens punkt 1 og 2 ble vedtatt mot 20 stemmer (8Ap, 5MDG, 5V, 2Sp).
Innstillingens punkt 3 ble vedtatt mot 23 stemmer (8Ap, 5MDG, 5V, 2Sp, 2SV, R).
Innstillingens punkt 4 og 5 ble vedtatt mot 18 stemmer (8Ap, 5MDG, 5V).
Innstillingen med de tillegg/endringer som fremkommer av behandlingen i møtet ble 
vedtatt mot 20 stemmer (8Ap, 5MDG, 5V, 2Sp).

KST - 139/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Nadderud stadion - Forankring etter konseptfase og beslutning om igangsettelse av 
planleggingsfase (BP2) - tilleggsutredning vedtas med de tillegg/endringer som 
fremkommer av behandlingen av saken:

1. KD gis fullmakt til å igangsette planleggingsfase for alternativ 2c. KD gis fullmakt til 
å utlyse totalleveranseavtale. Resultatet fremlegges for politisk behandling før 
beslutning/kontraktsinngåelse.
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2. Kommunedirektøren bes vurdere hvilke behov kommunen selv vil ha for lokaler til 
kommunale tjenestesteder eller andre funksjoner som kan være aktuelle å legge til 
nye Nadderud stadion. Kommunedirektørens vurdering skal fremlegges for politisk 
behandling, før totalleveranseavtale utlyses og inngås.

3. Stadionnavnet selges til en kommersiell samarbeidspartner og Bærum kommune 
skal sikres en andel av inntektene.

4. I forbindelse med valg av entreprenør innledes dialog med Enova med sikte på å 
oppnå tilskudd til valg av innovative energi- og klimaløsninger.

5. Nye Nadderud stadion skal reserveres minimum fire helger i året til arangementer 
for breddeidrett, lokale kulturaktører, lokalt næringsliv og/eller frivilligheten.

Sak 140/21: Lysaker stasjon, Fornebubanen  - detaljregulering - 2. gangs 
behandling

Formannskapet-08.12.2021-271/21
Innstilling:
Forslag til reguleringsplan for Lysaker stasjon, Fornebubanen - detaljregulering, planID 
2021011 som vist i plankart dokument 5605 809 og bestemmelser, dokument  5605 375 
samt endring av metrotrase Lysaker - Fornebu planID 2010009 som vist på plankart 
vertikalnivå 1 dokument 560 5364 og vertikalnivå 2 dokument 561 7473 med 
bestemmelser dokument 5605 811, vedtas.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 140/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Forslag til reguleringsplan for Lysaker stasjon, Fornebubanen - detaljregulering, planID 
2021011 som vist i plankart dokument 5605 809 og bestemmelser, dokument  5605 375 
samt endring av metrotrase Lysaker - Fornebu planID 2010009 som vist på plankart 
vertikalnivå 1 dokument 560 5364 og vertikalnivå 2 dokument 561 7473 med 
bestemmelser dokument 5605 811, vedtas.

Sak 141/21: Delområde Fornebuporten - endring av områderegulering for 
metrotrasé Fornebu - Lysaker  - 2. gangs behandling

Formannskapet-08.12.2021-270/21
Innstilling:
Forslag til endring av Fornebubanen -delområde Fornebuporten – områderegulering for 



7

metrotrasé Fornebu - Lysaker, planID 2010009, samt endring av planID 2005032 og planID 
2012002, som vist i plankart dokument 55 65 950 (vertikalnivå 1) og 55 65 954 
(vertikalnivå 2 og bestemmelser, dokument 53 20 735 vedtas.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 141/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Forslag til endring av Fornebubanen -delområde Fornebuporten – områderegulering for 
metrotrasé Fornebu - Lysaker, planID 2010009, samt endring av planID 2005032 og planID 
2012002, som vist i plankart dokument 55 65 950 (vertikalnivå 1) og 55 65 954 
(vertikalnivå 2 og bestemmelser, dokument 53 20 735 vedtas.

Sak 142/21: Endring av reguleringsplan for Emma Hjorth området - 2. gangs 
behandling

Formannskapet-08.12.2021-269/21
Innstilling: 
Forslag til endring av reguleringsplan for Emma Hjorth- området, planID E1994005, som 
vist på kart, dokument 5652749, og i reguleringsbestemmelsene, dokument 5629413, 
vedtas, jf. plan- og bygningsloven §§ 12-12 og 12-14.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Kim Erik Zimmer, MDG
Saken sendes tilbake og behandles igjen når kommunedirektøren har utredet alternative 
løsninger for parkering, drop-off sone, renovasjon og varelevering.

Begrunnelse
Det fremgår av saken at løsningene for parkering, drop-off, renovasjon og varelevering 
ikke er tilfredsstillende. Kommunedirektøren bekrefter dette i sitt tilsvar til høringsinnspill 
fra naboer, men det er uklart i saken om vurdering av bedre løsninger er noe 
kommunedirektøren er i gang med, og hvilke andre løsninger enn sikringstiltak på 
gangveier som skal vurderes. For å være sikker på at bedre løsninger blir vurdert i tide, og 
valgt hvis de er gjennomførbare, utsettes behandlingen av reguleringsplanen til slike 
utredninger er gjort.

Votering:
Kim Zimmers utsettelsesforslag fikk 8 stemmer (MDG, 2SV, R) og falt.
Innstillingen ble vedtatt mot 5 stemmer (5MDG).
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KST - 142/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Forslag til endring av reguleringsplan for Emma Hjorth- området, planID E1994005, som 
vist på kart, dokument 5652749, og i reguleringsbestemmelsene, dokument 5629413, 
vedtas, jf. plan- og bygningsloven §§ 12-12 og 12-14.

Sak 143/21: Utbyggingsavtale Kleivveien Nord Bekkestua – vedtak

Formannskapet-08.12.2021-272/21
Innstilling:
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 17-4 godkjenner kommunestyret fremforhandlet 
utbyggingsavtalene for Kleivveien Nord inngått mellom Bærum kommunen og Kleivveien 
Utbygging AS (dok. id nr.: 5667767).

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Stein Stugu, R

Med utgangspunkt i utbyggingsavtalen for Kleivveien Nord Bekkestua sendes det en 
henvendelse til staten der det påpekes at dagens lovverk gir kommunene utilstrekkelige 
virkemidler. Henvendelsen utarbeides med utgangspunkt i følgende elementer:
- Bærum kommunes ideelle målsettinger om sosial boligpolitikk
- Mangelen på virkemidler som gjør det mulig med en sosial og inkluderende boligpolitikk 
i et område som Bekkestua
- Behovet for å endre plan- og bygningsloven for å bedre denne som virkemiddel på dette 
området
- Konkrete endringer som gjør det mulig å innarbeide krav om permanent pris under 
markedspris på en del av det som bygges ut i utbyggingsavtaler

Habilitetsvurdering 
Før behandling av saken ble habilitetsspørsmål vedrørende representanten Kjersti Marie 
Stensrud (SV) vurder da hun er ansatt i Sweco Norge AS. 
Kommunestyret fant Kjersti Marie Stensrud habil i saken etter forvaltningsloven § 6 første 
og andre ledd. Abeidsgiver er ikke part i saken og er inne i en særskilt avgrenset del av 
prosjektet. Ikke minst er det tungtveiende at verken representanten eller arbeidsgiveren 
har direkte økonomisk interesse i at saken får et bestemt utfall.

Votering:
Stein Stugus forslag fikk 8 stemmer (5MDG, 2SV, R) og falt.
Innstillingen ble vedtatt mot 7 stemmer (4 Frp, 2SV, R).

KST - 143/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 17-4 godkjenner kommunestyret fremforhandlet 
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utbyggingsavtalene for Kleivveien Nord inngått mellom Bærum kommunen og Kleivveien 
Utbygging AS (dok. id nr.: 5667767).

Sak 144/21: Michelets vei 55 (tidl. Holtet 27) - detaljregulering - 2. gangs 
behandling

Formannskapet-08.12.2021-268/21
Innstilling:
Privat forslag til detaljregulering for Michelets vei 55 (tidl. Holtet 27) alternativ 1, planID 
2019013, som vist på plankart dokument 5481997 og i bestemmelser, dokument 
5482007, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble vedtatt mot 15 stemmer (5MDG, 5V, 2Sp, 2SV, R).

KST - 144/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Privat forslag til detaljregulering for Michelets vei 55 (tidl. Holtet 27) alternativ 1, planID 
2019013, som vist på plankart dokument 5481997 og i bestemmelser, dokument 
5482007, vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

Sak 145/21: Bosetting av flyktninger 2022

Formannskapet-15.12.2021-282/21
Innstilling: 

1. I tråd med anmodning fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDi) bosetter 
Bærum kommune 65 flyktninger i 2022. To av plassene benyttes til bosetting av 
enslige mindreårige under 15 år, og to av plassene benyttes til enslige mindreårige 
over 15 år.

Utvalget ber om at det legges til inntil 100 familiegjenforeninger.

2. For å få bedre kunnskap vedr overgang til arbeid for flyktninger, bes KD komme 
tilbake med en sak der det opplyses om
utdanningsnivået for flyktningene som bosettes.
Antall med høyere utdanning
Antall med noe utdanning
Antall uten utdanning.
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Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Hans Rugset, MDG
Fellesforslag MDG, V, KrF, Ap, SV, R

1. Bærum kommune bosetter 100 flyktninger i 2022. Minst to av plassene benyttes til 
bosetting av enslige mindreårige under 15 år, og minst to av plassene benyttes til enslige 
mindreårige over 15 år.

2. Familiegjenforeninger kommer i tillegg.

3. I svaret til IMDi må det presiseres at Bærum kommune er positive til å bosette flere 
flyktninger ved behov i løpet av året.

Forslag fremmet av Maria Barstad Sanner, H
Justert punkt 2 i innstillingen:
Inntil 100 familiegjenforente bosettes i tillegg. Familiegjenforente som bosettes utover 
dette vil gå til fratrekk på de ordinære bosettingene.

Forslag fremmet av Ida Ohme Pedersen, Frp
Bærum kommune avslår forespørsel fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDi) om 
å bosette 65 flyktninger i 2022 i Bærum kommune, hvorav to av plassene skulle benyttes 
til bosetting av enslige mindreårige under 15 år, og to av plassene skulle benyttes til 
enslige mindreårige over 15 år.
Bærum kommune har allerede en høy andel bosatte flyktninger som vi arbeider for å få 
integrert I Bærumssamfunnet. En rekke andre kommuner ønsker å få økt bosetning av 
flyktninger og I solidaritet med dem, avstår vi fra å bosette flyktninger i Bærum kommune 
i 2022.

Votering:
Fellesforslag MDG, V, KrF, Ap, SV og R fremmet av Hans Rugset (MDG) fikk 22 stemmer 
(8Ap, 5MDG, 5V, 2SV, KrF, R) og falt.
Ida Ohme Pedersens forslag fikk 5 stemmer (4Frp, Pp) og falt.
Innstillingens punkt 1 ble vedtatt mot 5 stemmer (4Frp, Pp).
Maria Barstad Sanners justerte forslag til punkt 2 innstilling ble vedtatt mot 1 stemme 
(Pp).

KST - 145/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
1. I tråd med anmodning fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDi) bosetter 
Bærum kommune 65 flyktninger i 2022. To av plassene benyttes til bosetting av enslige 
mindreårige under 15 år, og to av plassene benyttes til enslige mindreårige over 15 år.

2. Inntil 100 familiegjenforente bosettes i tillegg. Familiegjenforente som bosettes utover 
dette vil gå til fratrekk på de ordinære bosettingene.
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Sak 146/21: Centro Asistencial Noruego SLU (CAN) alternative modeller for 
videre drift

Formannskapet-15.12.2021-280/21
Innstilling:

1. Bærum kommune legger til rette for fortsatt aktivitet ved Centro Asistencial 
Noruego SLU, basert på virksomhetens forslag til endret driftsmodell: Et 
utvidet tilbud innenfor rammen av korttidsplasser/avlastningsplasser med en 
kombinasjon av rehabilitering og helsefremmende tiltak, se beskrivelsen av 
modell 4.3.

2. Kommunedirektøren og selskapet avklarer tidspunktet for oppstart av endret 
driftsmodell, samt foretar nødvendige tilpasninger i driftsavtalen. Det settes 
et krav fra kommunen at den justerte driftsavtalen åpner for at en eventuell 
virksomhetsavvikling dersom det er ønsket fra kommunen kan realiseres 
innenfor maksimalt 6 måneder.

3. Kommunedirektøren forbereder ny sak for politisk behandling av videre drift 
av CAN, inkludert avviklingsalternativet, der følgende momenter er belyst:

· Hvilke reelle muligheter som finnes for avhending av 
eiendommen i Altea, inkludert verdianslag og innhenting 
kunnskap om relevante lokale juridiske forhold i Altea og 
Spania. 

· Relevant informasjon om innkommende og/eller mulige bud 
på eiendommen i Altea

· Hvilke reelle muligheter det eventuelt finnes for salg av 
virksomheten.

· Hva de faktiske forpliktelsene mot Husbanken er.
· Hvilke alternativer som finnes eller kan realiseres i vår 

kommune for å ivareta brukergruppene håndtert av CAN. 
· En helsefaglig vurdering av kapasitetsutnyttelse som CAN 

legger til grunn for alternativ 4.3
· Avklare hvilke forpliktelser Bærum kommune/selskapet CAN 

eventuelt har ovenfor Altea kommune
· Hva skal til for å endre driften av CAN til en kombinasjon av 

de funksjoner beskrevet i alt 4.3 og et utvidet tilbud basert 
på kommersiell drift?

4. Kommunens budsjett for kjøp av plasser for 2022, samt for årene 2023-2025 
vurderes i forbindelse med Økonomimelding 1 og 2 for 2022. Det vil også 
være en egen vurdering i forbindelse med utarbeidelsen av BØP2023-2026.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
1) KD sier opp avtalen med CAN før 311221 og bruker oppsigelsesåret og eventuelt avtalt 
tilleggstid, til en styrt avvikling av kommunal drift av CAN.



12

2) CAN avhendes.

3) Arbeidet med rehabiliteringsplanen forseres, slik at kommunen kan løse innbyggernes 
behov for disse typer tjenester i Bærum eller i geografisk nærhet og eventuelt i samarbeid 
med andre kommuner og helseforetakene.

Votering:
Kjell Maartmann-Moes forslag 1 og 2 fikk 10 stemmer (8Ap, 2SV) og falt.
Kjell Maartmann-Moes forslag 3 fikk 11 stemmer (8Ap, 2SV, R) og falt.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 146/21 - 15.12.2021:
Vedtak:

1. Bærum kommune legger til rette for fortsatt aktivitet ved Centro Asistencial 
Noruego SLU, basert på virksomhetens forslag til endret driftsmodell: Et 
utvidet tilbud innenfor rammen av korttidsplasser/avlastningsplasser med en 
kombinasjon av rehabilitering og helsefremmende tiltak, se beskrivelsen av 
modell 4.3.

2. Kommunedirektøren og selskapet avklarer tidspunktet for oppstart av endret 
driftsmodell, samt foretar nødvendige tilpasninger i driftsavtalen. Det settes 
et krav fra kommunen at den justerte driftsavtalen åpner for at en eventuell 
virksomhetsavvikling dersom det er ønsket fra kommunen kan realiseres 
innenfor maksimalt 6 måneder.

3. Kommunedirektøren forbereder ny sak for politisk behandling av videre drift 
av CAN, inkludert avviklingsalternativet, der følgende momenter er belyst:

· Hvilke reelle muligheter som finnes for avhending av 
eiendommen i Altea, inkludert verdianslag og innhenting 
kunnskap om relevante lokale juridiske forhold i Altea og 
Spania. 

· Relevant informasjon om innkommende og/eller mulige bud 
på eiendommen i Altea

· Hvilke reelle muligheter det eventuelt finnes for salg av 
virksomheten.

· Hva de faktiske forpliktelsene mot Husbanken er.
· Hvilke alternativer som finnes eller kan realiseres i vår 

kommune for å ivareta brukergruppene håndtert av CAN. 
· En helsefaglig vurdering av kapasitetsutnyttelse som CAN 

legger til grunn for alternativ 4.3
· Avklare hvilke forpliktelser Bærum kommune/selskapet CAN 

eventuelt har ovenfor Altea kommune
· Hva skal til for å endre driften av CAN til en kombinasjon av 

de funksjoner beskrevet i alt 4.3 og et utvidet tilbud basert 
på kommersiell drift?

4. Kommunens budsjett for kjøp av plasser for 2022, samt for årene 2023-2025 
vurderes i forbindelse med Økonomimelding 1 og 2 for 2022. Det vil også 
være en egen vurdering i forbindelse med utarbeidelsen av BØP2023-2026.
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Sak 147/21: Valg av løsning for ungdomsskolekapasitet i vestre og midtre 
Bærum - tilleggsutredning

Formannskapet-15.12.2021-276/21
Innstilling: 
1. Kommunedirektørens redegjørelse for alternative løsninger for ungdomsskolekapasitet 
i vestre/midtre Bærum tas til orientering
2. Kommunedirektøren bes legge til grunn to separate skoler for Hauger og Gjettum 
elevene i videre konseptutredning.
3. Kommunedirektøren bes komme tilbake med egen sak om valg av lokasjon og fremdrift 
i en endelig konseptsak (BP2) i tråd med investeringsreglementet. I saken skal det også 
utredes som et alternativ å totalrehabilitere begge skoler. Kommunedirektøren bes 
utrede muligheten for å restaurere Gjettum ungdomsskole

Oversendt kommunedirektøren:
1. Kommunedirektøren utreder ny/rehabilitert 4-parallell ungdomsskole der Gjettum 

skole er i dag. Det legges til grunn at strømkabler legges i bakken, i det minste forbi 
skoletomten.

2. Kommunedirektøren utreder flerbrukshall for basket (som for Emma Hjort skole) 
for minst en av de to skolene.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 147/21 - 15.12.2021:
Vedtak: 
1. Kommunedirektørens redegjørelse for alternative løsninger for ungdomsskolekapasitet 
i vestre/midtre Bærum tas til orientering
2. Kommunedirektøren bes legge til grunn to separate skoler for Hauger og Gjettum 
elevene i videre konseptutredning.
3. Kommunedirektøren bes komme tilbake med egen sak om valg av lokasjon og fremdrift 
i en endelig konseptsak (BP2) i tråd med investeringsreglementet. I saken skal det også 
utredes som et alternativ å totalrehabilitere begge skoler. Kommunedirektøren bes 
utrede muligheten for å restaurere Gjettum ungdomsskole.

Sak 148/21: Kommunedirektørens rapportering på oppfølging av 
Kommunestyrets vedtak fom 1. juni tom 31. oktober 2021

Behandlingen i møtet:
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Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes i henhold til reglement for folkevalgte organers virksomhet § 3-3: 
Møteleder bør normalt ikke åpne nye saker for behandling etter klokken 22.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

KST - 148/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Saken utsettes i henhold til reglement for folkevalgte organers virksomhet § 3-3: 
Møteleder bør normalt ikke åpne nye saker for behandling etter klokken 22.

Sak 149/21: Planlagte politiske saker 1. halvår 2022

Formannskapet-15.12.2021-286/21
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1. halvår 2022 tas til orientering.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Ida Ohme Pedersen, Frp
Følgende saker sendes helt inn til kommunestyre:

ID 843 Morgendagens omsorg - bærekraftig tjenesteutvikling
ID 810 Tilstandsrapport skole og barnehage 2021
ID 151 Skolekonsept - fremtidens skolebygg og arealprogram
ID 842 Sårbare grupper i Bærum - rapportering bruk av korona-pakke

Følgende sak avsluttes:
ID 567 Vinterhagen BP3

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken utsettes i henhold til reglement for folkevalgte organers virksomhet § 3-3: 
Møteleder bør normalt ikke åpne nye saker for behandling etter klokken 22.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.
Ida Ohme Pedersens forslag følger saken uten votering.

KST - 149/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Saken utsettes i henhold til reglement for folkevalgte organers virksomhet § 3-3: 
Møteleder bør normalt ikke åpne nye saker for behandling etter klokken 22.
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Sak 150/21: Årsplan for kontrollutvalget 2022

Behandlingen i møtet:

Votering:
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

KST - 150/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Kommunestyret tar årsplan for kontrollutvalget 2022 til orientering.

Sak 151/21: Rapport - eierskapskontroll samfunnssikkerhet og beredskap 
for Bærum kommune (Kontrollutvalget)

Behandlingen i møtet:

Habilitetsvurdering 
Før behandling av saken ble habilitetsspørsmål vedrørende representanten Marianne 
Rieber-Mohn (Ap) vurdert da hun er styremedlem i Asker og Bærum Brann og Redning.
Kommunestyret fant Marianne Rieber-Mohn inhabil i saken i medhold av kommuneloven 
§ 11-10 jf. forvaltningsloven § 6 første ledd bokstav e nummer 2 som gjelder medlem av 
styret for et selskap som er part i saken. Det er naturlig å ta utgangspunkt i at denne 
saken formelt handler om kontrolltiltak rettet mot selskapet, jf. departementets veileder 
om habilitet i kommuner og fylkeskommuner som omtaler dette nærmere. 
Marianne Rieber-Mohn fratrådte.
Representanten Johannes Kiese (Ap) tiltrådte under behandlingen av saken.

Votering:
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

KST - 151/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Kommunestyret ber eierutvalget følge opp rapportens funn og anbefalinger.

Sak 152/21: Referatsaker

Dokumentnummer Tittel
1. Kart løsning ungdomsskole vestre-midtre Bærum
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2. Sykkelhotell Fornebuporten stasjon - vurdering fra 
Fornebubaneprosjektet

3. Svar på spørsmål i forbindelse med behandling av Nadderud stadion 
BP2

4. Nadderud stadion - Vurdering av eksisterende betongkonstruksjoner
5. Svar på spørsmål fra Ragnar Molland (Sp) vedrørende Nadderud 

arena

Forslag til vedtak: 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

KST - 152/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Sak 153/21: Henvendelser og innspill

Dokumentnummer Tittel
6. Nadderud stadion og hvor viktig det er at det ikke kommer 

forretninger der som vil kunne svekke Bekkestuas forretninger og 
Bekkestua som Områdesenter

Forslag til vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

KST - 153/21 - 15.12.2021:
Vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.
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Lisbeth Hammer Krog
ordfører

Tone Halvorsen
formannskapssekretær


